
 
PROTOKOLL 

 

Møte # 2 – 2024     

 

Avholdt tirsdag 24. september 2024 på teams, kl. 20.00 – 21.15. 

 

Tilstede fra KU:   Rune Rasmussen (leder) 

    Dag Rønnevik (medlem) 

 

Tilstede fra NVF:  Ingeborg Marie Endresen (fungerende president) 

    Kim-Eirik Tollefsen (styremedlem) 

    Christian Lysenstøen (styremedlem) 

    Erika Jellestad (styremedlem) 

    Robert Grønland (vara) 

Emelie Nilsen (administrasjonen) 

 

**** 

 

1) OVERSENDT NOTAT FRA FS FOR RÅD FRA KU 

 

KU presiserer i sin innledning at deres rolle ikke selv er å ta initiativ til å rådgi FS, men når FS tar 

initiativ og ber om hjelp ser de det som naturlig å bistå.  

 

Forbundsstyret skal operasjonalisere Forbundstingets vedtak, og skal sikre at retningen som er satt 

fra Tinget blir gjennomført. Det kan oppstå situasjoner der styret må ta grep som følge av at det 

som ble vedtatt på Tinget ikke lar seg gjennomføre av ulike årsaker (eksempelvis økonomi). FS 

har ansvaret for de økonomiske situasjonen i forbundet og må gjøre nødvendige avveininger for å 

sikre en god økonomisk styring. KU mener derfor det er riktig at vedtaket om masters 

gjennomføres fullt ut så lenge det er økonomisk forsvarlig i den helhetlige driften av NVF. KU 

mener at når FS ikke iverksetter tingvedtak så må dette formidles på en god måte til klubber og 

regioner.  

 

 

2) FELLES E-POSTADRESSER OG FELLESOMRÅDER 

 

Dette er ikke fulgt opp siden forrige møte med KU. Argumentasjon er som tidligere at man mister 

sporbarhet og mister også mulighet til å sikre konfidensialitet. Ift GDPR er det også strenge krav 

til sletting av persondata, dette må ivaretas på en bedre måte i forbundet.  

 

Oppfølgingspunkter: 

1. Uklart hvordan løsningen skal bli, men dette er en svakhet og må finnes en løsning for. 

Frist: Ila november 

2. Rune må inn på lister for fellesmailer – får ikke tilsendt det han skal ha 



3. Avklaring ift tilganger: 

a. Hvem har kontroll på tilgang til e-postlister og hvem vedlikeholder disse? 

Emelie bekrefter at det er kun med en NIF-adresse at man kan sende ut til felles-e-

post 

b. Det må ryddes opp i e-postlistene, for å sikre at disse er riktige 

c. Det bør på plass en prosedyre for å fjerne personer på e-postlister, for eksempel ved 

virusutbrudd eller andre sikkerhetsbrudd.  

 

 

3) ØKONOMISK KONTROLL 

 

Fungerende president redegjorde for hvordan FS jobber med økonomioppfølging i form av en 

levende prognose og tett oppfølging hver måned. KU uttrykte at de var fornøyd med 

oppfølgingsrutinene og prosessen og at det virker som om FS har god kontroll på økonomien. 

Presiserer at det er viktig å dokumentere måten man jobber på så dette kan vedvare inn i nye styrer 

i fremtiden.  

 

 

4) E-POSTUTSENDELSE FRA PRESIDENT I PERMISJON 

 

KU uttrykker stor bekymring over at det kommer et partsinnlegg fra en president i permisjon som 

sendes til hele vektløfter-Norge uten mulighet til kontradiksjon (ukjent hvilke mottakere av e-

posten). Dette soloutspillet er svært uheldig og bidrar til splittelse. KU synes dette er svært 

uprofesjonelt av en president i permisjon, er man medlem av et styre så forholder man seg til de 

vedtak som styret fatter, det være seg hva som skal kommuniseres og når med mer. KU anbefaler 

at det kommer et snarlig tilsvar på dette.  

 

 

5) STATUS OMORGANISERING 

 

Admin forlot møtet under dette punktet 

Fungerende president orienterte om prosessen så langt. KU etterlyser informasjon til hele 

organisasjonen på hva som er gjennomført, og anbefaler at man kommer ut med informasjon så 

snart det lar seg gjøre.  


